
 
 

 

 

z 8.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom,                     

konaného dňa 11.11.2015 na obecnom úrade v Tepličke nad Váhom 

 

 

 

Prítomní: starosta obce, zástupca starostu obce, prednostka obecného úradu, hlavná 

kontrolórka obce, poslanci obecného zastupiteľstva, zapisovateľka a hostia (pozri prezenčná 

listina).  Zasadnutie sa začalo o 16:00 hod. Ospravedlnil sa poslanec  Štefan Smrekovský. 

OZ bolo uznášaniaschopné 

 

Bod č. 1 – Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril a rokovanie viedol starosta obce 

Ing. Viliam Mrázik. Privítal prítomných poslancov a hostí. 

Na otvorení zasadnutia bolo prítomných 8 poslancov, z celkového počtu 9 poslancov. OZ 

bolo uznášaniaschopné.  

 

Starosta obce predniesol návrh programu OZ: 

             

1. Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom 

konaného dňa 14.10.2015 

4. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2016 

5. Príprava podkladov pre tvorbu Všeobecne záväzného nariadenia obce o poskytovaní 

sociálnych služieb v Domove pokoja 

6. Prerokovanie poskytovania dotácií z rozpočtu obce na rok 2016 

7. Prerokovanie nových nájomných zmlúv v Dome služieb 

8. Výročná správa audítora za rok 2014 

9. Prepísanie textu do obecnej kroniky o udalostiach v obci za rok 2014 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Uznesenie 

13. Záver 

 

Po prednesení návrhu programu prebehlo hlasovanie. Za návrh programu hlasovali všetci 

prítomní poslanci. 

 

 

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Starosta  určil za členov návrhovej komisie  Mgr. Magdalénu Šeligovú a Ing. Annu 

Hudekovú. Za overovateľov  zápisnice  navrhol  Miroslava Šupolíka a Ing. Antona Zvaríka. 

Za zapisovateľku určil zamestnankyňu obce Eriku Olbertovú. 
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K predloženému návrhu neboli pripomienky. Za predložený návrh hlasovali všetci prítomní 

poslanci. 

 

Bod č. 3 – Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička                 

nad Váhom konaného dňa 14.10.2015 

  

Zástupca starostu obce oboznámil prítomných, že na poslednom OZ, konanom 14.10.2015, 

bola úloha pre prednostku OcÚ, ktorá bude riešená v bode č. 5. 

Ďalšiu úlohu – zistenie možnosti vybudovania prípojok SPP, a.s. v lokalite Pod Vršky dostal 

Ing. Anton Zvarík, predseda Komisie výstavby a územného plánovania, ktorý oboznámil 

prítomných, že bol v SPP, a. s., kde zistil, že zo strany obce nebola žiadna žiadosť 

o vybudovanie plynových prípojok.  

Komisia odporúča stavebnému úradu obce, podať na SPP, a.s. žiadosť o rozšírenie 

distribučnej siete. 

Ing. Anton Zvarík ešte v súvislosti s prichádzajúcou sezónou upozornil na znečisťovanie 

ovzdušia. Bolo by dobré upozorniť občanov prostredníctvom internetu, rozhlasu, ... na zákaz 

spaľovania vecí, ktoré do kotlov na pevné palivo nepatria. 

Starosta dal hlasovať a poslanci toto vzali na vedomie. 

 

 

Bod č. 4 – Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2016 

 

Starosta dal slovo prednostke OcÚ, ktorá predniesla návrh rozpočtu na r. 2016. Starosta 

následne otvoril rozpravu. Ing. Anna Hudeková sa spýtala na významné zvýšenie celkovej 

sumy dotácií pre organizácie. Starosta odpovedal, že bolo 35 tis. a teraz je návrh na 50 tis. 

Eur.  

Ďalej sa Ing. Anna Hudeková spýtala na Jedáleň s kuchyňou. Starosta informoval, že proces 

verejného obstarávania je pred dokončením. Neoficiálnym víťazom súťaže je firma 

HASTRA, s.r.o. a výstavba by mala trvať 1 rok, všetko závisí od financií. Nakoľko však deti 

obedujú v nie dobrých podmienkach, bol by rád, keby jedáleň bola prevádzkyschopná od 

septembra 2016. 

Pavol Verčík sa pýtal, či zatepľovanie Základnej školy Žofie Bosniakovej zohľadňuje túto 

stavbu, načo starosta odpovedal, že áno, v tejto časti zatepľovanie nie je momentálne 

realizované. 

Ing. Anton Zvarík sa spýtal na „Lávku pre peších a cyklistov“, či je zahrnutá v rozpočte a na 

termín realizácie. Starosta odpovedal, že táto investícia sa rozpočtu nedotkne, realizovať ju 

bude Vodohospodárska výstavba, š.p.. Všetky podmienky zo strany obce boli splnené, termín 

závisí od investora, teda VVB, š. p. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci to vzali na vedomie. 

 

 

Bod č. 5 – Príprava podkladov pre tvorbu Všeobecne záväzného nariadenia obce 

o poskytovaní sociálnych služieb v Domove pokoja 

  

Starosta požiadal prednostku Ocú, aby oboznámila prítomných o tomto bode. Prednostka OcÚ 

informovala, že bol vykonaný prieskum v okolitých dedinách. 

 

Starosta navrhuje zvýšenie na sumu 400,- Eur mesačne, nakoľko terajšia suma nepokrýva 

ekonomicky oprávnené náklady. Starostlivosť v Domovej pokoja je na vysokej úrovni a ak ju 

chceme udržať v súlade so zákonom 448/2008 Z. z., je toto zvýšenie nevyhnutné. 
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Ing. Anna Hudeková povedala, že síce teraz bolo dokupované vybavenie domova, no 

s podobnými nákladmi je potrebné rátať aj do budúcnosti, s čím súhlasil aj Ľuboš Mrázik, 

nakoľko bude potrebné napr. maľovanie a rôzne prevádzkové opravy. 

Pavol Verčík sa spýtal, či takéto zvýšenie bude dostačujúce, či to vykryje najmä mzdové 

náklady. Starosta odpovedal, že bude rád, ak sa zamestnankyniam prilepší, nakoľko je ich 

práca naozaj obetavá a často robia veci aj za pomoci svojich rodinných príslušníkov. 

Starosta konzultoval toto zvýšenie s vedúcou zariadenia, ktorá odporúčala, aby to nebola 

vyššia suma ako 400,- Eur. 

Starosta dal hlasovať a poslanci to vzali na vedomie. 

 

Bod č. 6 – Prerokovanie poskytovania dotácií z rozpočtu obce na rok 2016 

  

Starosta dal slovo zástupcovi starostu Ľubošovi Mrázikovi ako predsedovi Komisie pre šport. 

Ten predniesol žiadosti o dotácie a odporučenie na pridelenie dotácie: 

 

Organizácia Žiadosť Odporučenie 

Občianske združenie Zdravá 

obec Teplička nad Váhom 
3 200,- 2 400,- 

Obecný futbalový klub 

Teplička nad Váhom 
99 400,- 40 000,- 

TJ Straník 4 000,- 3 000,- 

T.N.V. Racing Team 2 500,- 2 500,- 

DIAMOND GYM 1 700,-  500,- 

Nemade Workout 4 000,- 1 000,- 

TJ Družstevník Teplička nad 

Váhom stolnotenisový oddiel 
1 400,- 700,- 

LK Varín 500,- 500,- 

 

 

Pavol Verčík dodal, či 1 000,- Eur  pre Nemade Workout je dostačujúce, nakoľko za to nie je 

možné zakúpiť ani jednu prenosnú hrazdu. Túto organizáciu je potrebné podporiť, nakoľko 

oslovuje mladú generáciu občanov. Zástupca starostu odpovedal, že chlapci z Nemade 

Workout sú ochotní, keď ich z obce oslovia na spoluprácu. Je to začínajúca skupina, ktorú sa 

bude snažiť obec podporovať aj v budúcnosti. 

Mgr. Magdaléna Šeligová mala pripomienku k požiadavke OFK Teplička nad Váhom, že 

navýšenie je vysoké. 

Pavol Holeša za Komisiu sociálnych vecí, rodiny a zdravotníctva povedal, že členovia aj on 

ako predseda počúvali občanov Tepličky nad Váhom, ktorí nie sú stotožnení s takouto výškou 

dotácie. Odporúčajú referendum, či mužstvo A má hrať 2. ligu. Chystá sa v obci Komunitný 

plán, ktorého výsledkom bude aj sieť sociálnych služieb, s čím sú spojené náklady, aj na toto 

treba myslieť.  

Ako ďalší spôsob financovania uviedol možnosť uskutočniť zbierku pre futbal, kde môžu aj 

futbaloví fanúšikovia prispieť k financovaniu. 

Zástupca starostu uviedol, že čo sa týka futbalu, je tam rozpočet pre 4 mládežnícke mužstvá 

a 2 mužstvá dospelých. Konkrétne: 

Prípravka U-11 suma:  2 280,- Eur 

Mladší žiaci U-13 suma: 4 021,- Eur 

Starší žiaci U-15 suma: 4 416,- Eur 
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Starší dorast U-19 suma: 6 935,- Eur 

Mužstvo „B“ suma: 12 212,- Eur 

Mužstvo „A“ suma 69 537,- Eur 

 

Dotácia 29 864,- Eur je potrebná pre 4 mládežnícke družstvá a mužstvo „B“. Ak sa OZ 

rozhodne schváliť dotáciu navrhovanú Komisiou pre šport vo výške 40 000,- Eur, rozdiel, 

ktorý by vznikol, čiže 10 000,- Eur by bol pre mužstvo „A“. 

Ing. Štefan Moravčík mal otázku, koľko má združenie registrovaných hráčov. Zástupca 

odpovedal, že nevie presne, ale určite je to viac ako 100. 

Ing. Anton Zvarík povedal, že má rád futbal a čítal v článkoch o obci Borčice, ktorá má okolo 

500 obyvateľov a musí vybudovať tribúnu pre 600 ľudí. Sponzor tohto mužstva zamestnáva 

2/3 hráčov vo svojom mäsokombináte Fabuš. V mužstve hrajú takmer samí cudzí hráči. 

Starosta povedal, že máme informácie, ktoré mestá a obce dotujú túto súťaž a v akej výške. 

Obec momentálne pracuje na oprave areálu ihriska.  

Zástupca starostu uviedol, že účinkovaním v 2. lige sa obec zviditeľnila. Po sezóne je 

potrebné sadnúť si s vedením klubu a dohodnúť sa, ako sa bude pokračovať. 

Starosta povedal, že maximum pre náš futbal je 3. liga. Pre korektnosť predniesol ešte žiadosť 

OFK Teplička nad Váhom, ktorá je súčasťou bodu Rôzne, v ktorej sa píše o požiadavke na 

dofinancovanie mužstva na r. 2015, v sume  5 000,- Eur z dôvodu, že v predchádzajúcom 

rozpočte organizácie neboli zahrnuté výdavky na prenájom ihrísk v Krásne nad Kysucou, 

Nededzi, Kotrčinej Lúčke a Mojši a s tým spojená preprava, nakoľko sa naše ihrisko nedalo 

pre rekonštrukciu využívať. 

Následne vyzval poslancov, aby každý predniesol svoj návrh na výšku dotácie pre OFK 

Teplička nad Váhom. 

Mgr. Magdaléna Šeligová – 30 000 Eur, Miroslav Šupolík – 30 000 Eur, Ing. Anton Zvarík – 

35 000 Eur, Ing. Štefan Moravčík - 40 000 Eur, Ľuboš Mrázik – 40 000 Eur, Pavol Holeša – 

30 000 Eur, Ing. Anna Hudeková – 40 000 Eur, Pavol Verčík – 40 000 Eur. 

 

Nakoľko nedošlo k dohode medzi poslancami, starosta prerušil rokovanie o 17:55 hod. na 10 

min. 

Starosta zvolal OZ o 18:05 hod. a dal slovo zástupcovi starostu, Ľubošovi Mrázikovi. Ten 

navrhuje priemer 35 000,- Eur.  

Pavol Holeša sa spýtal, či je možné účelovo naviazať prostriedky na každé družstvo, podľa 

zástupcom starostu predloženého návrhu pre mládež. Starosta odpovedal, že nakoľko ide 

o občianske združenie, obec takúto kompetenciu nemá. Zástupca starostu však ako predseda 

Komisie pre šport bude na čerpanie finančných prostriedkov dohliadať. 

Starosta dal slovo Jozefovi Maťkovi, ktorý v svojom príhovore spomenul, že mu je ľúto, že 

inde ľudí futbal spája a tu rozdeľuje. 

Starosta vyzval Pavla Holešu, predsedu Komisie sociálnych vecí, rodiny a zdravotníctva, aby 

sa vyjadril k návrhu na dotáciu pre ROVNOSŤ TEPLIČKA.  

O. z. ROVNOSŤ TEPLIČKA prevádzkuje Materské centrum Rybička, ktoré navštevuje 18 

detí a 18 mamičiek, ktoré napomáha aj k začleňovaniu prisťahovaných mamičiek medzi 

obyvateľov. Sú tam všetko obyvatelia Tepličky nad Váhom, ktoré týždenne navštívi 50-70 

návštevníkov. Budova na Močiari je veľmi dobre využitá, nakoľko sa tam konajú aj kurzy 

angličtiny pre väčšie deti 3-6 rokov. Krátením minuloročnej dotácie nebolo možné 

zrealizovať koncert takého typu Spievankovo ako v minulosti. 

 

Ten uviedol, že členovia komisie odporúčajú nasledovné: 
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Organizácia Žiadosť Odporučenie 

ROVNOSŤ TEPLIČKA 4 800,- 4 800,- 

 

Mgr. Magdaléna Šeligová navrhla, aby bola poskytnutá dotácia vo výške 4 000,- Eur, keďže 

minulý rok bola poskytnutá vo výške  3 500,- Eur. 

 

Pavol Verčík predniesol návrh za Komisiu pre kultúru a spoločenské organizácie. Oboznámil 

prítomných so vznikom občianskeho združenia DSF Hrajnôžka. Jeho predchodca je krúžok 

Hrajnôžka pri Centre voľného času v Tepličke nad Váhom. Nakoľko však do tohto krúžku 

chodili prevažne malé deti do 8 rokov a staršie odchádzali do súborov v Žiline, vznikla 

myšlienka založenia súboru, kde by bolo možné pracovať aj s deťmi vyšších vekových 

kategórií. Krúžok Hrajnôžka získal aj ocenenie Zlaté pásmo na súťaži v Stráňavách, kde sa 

prezentoval ako jediný krúžok, ostatní účastníci boli folklórne súbory.  

Starosta dal slovo Erike Olbertovej, ktorá bola členkou prípravného výboru občianskeho 

združenia. Tá prítomných informovala, že dotácia je potrebná na materiálové vybavenie 

združenia – ako je výpočtová technika, rekvizity, obuv pre deti, cestovné. Odevy by sme si 

radi zabezpečili z látok, ktoré nám nosia rodičia i starí rodičia detí. Nepožadujeme pre deti 

hneď nejaké kroje.  

Vedúca DSF Hrajnôžka, Mgr. Katarína Jarošová, ktorá vyštudovala etnológiu, by chcela 

uskutočniť terénny výskum života obyvateľov obce v minulosti. Rada by získala fotografie 

a informácie od ešte žijúcich pamätníkov, ako aj od rodinných príslušníkov tých, ktorý tu už 

nie sú, no zachovali sa po nich nejaké faktografické materiály. 

Starosta uviedol, že je rád, že niečo takéto v obci vzniklo a verí, že získané materiály budú aj 

súčasťou pripravovanej knihy o obci. 

Zástupca starostu dodal, že je dobré, že sa niekto podujal viesť deti a mládež k folklóru. 

 

Komisia odporúča pre DFS Hrajnôžka dotáciu nasledovne: 

 

Organizácia Žiadosť Odporučenie 

DSF Hrajnôžka 5 000,- 5 000,- 

 

Občianske združenie Turistický štvorček, ktorý uskutočňuje podujatie Benátska noc, čistenie 

potoka Teplička, jazera Na Sihoti, žiada o dotáciu 1 460,- Eur. 

 

Starosta predniesol ešte návrh pre Požiarnu ochranu obce, ktorú zabezpečuje DHZ Teplička 

nad Váhom, ktorej zriaďovateľom je obec, preto o tejto dotácii nie je potrebné hlasovať, 

nakoľko bude súčasťou rozpočtu. 

  

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci schválili nasledovnú dotáciu pre jednotlivé združenia: 

 

Organizácia Žiadosť Schválené 

Občianske združenie Zdravá 

obec Teplička nad Váhom 
3 200,- 2 400,- 

Obecný futbalový klub 

Teplička nad Váhom 
99 400,- 35 000,- 

TJ Straník 4 000,- 3 000,- 

T.N.V. Racing Team 2 500,- 2 500,- 

DIAMOND GYM 1 700,-  Nespĺňa podmienky VZN 
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Nemade Workout 4 000,- Nespĺňa podmienky VZN 

TJ Družstevník Teplička nad 

Váhom stolnotenisový oddiel 
1 400,- 700,- 

ROVNOSŤ TEPLIČKA 4 800,- 4 000,- 

DSF Hrajnôžka 5 000,- 5 000,- 

LK Varín 500,- Nespĺňa podmienky VZN 

Turistický štvorček 1460,- 1460,- 

 

 

Bod č. 7 – Prerokovanie nových nájomných zmlúv v Dome služieb 

 

Starosta dal slovo prednostke OcÚ, ktorá predniesla požiadavku nájomcov v Dome služieb.  

Výška ročného nájomného je nasledovná: 

- lekári – 10,- Eur/m
2
 

- lekáreň – 30,- Eur/m
2
 

- služby – 20,- Eur/m
2
 

- spoločné priestory – 6,64 Eur/m
2
 

Ing. Anna Hudeková sa spýtala, na aké obdobie sa zmluvy uzatvárajú. Starosta odpovedal, že 

na 5 rokov. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci to vzali na vedomie a poverili prednostku Ocú 

vypracovaním zmlúv. 

 

Bod č. 8 – Výročná správa audítora za rok 2014 

 

Starosta dal slovo hlavnej kontrolórke obce, Ing. Eve Milovej, ktorá predniesla Správu 

audítora za rok 2014. Starosta pripomenul, že by bolo dobré, keby nasledujúcu správu prišla 

audítorka predniesť osobne. 

Starosta dal hlasovať a poslanci to vzali na vedomie. 

 

 

Bod č. 9 – Prepísanie textu do obecnej kroniky o udalostiach v obci za rok 2014 

 

Starosta dal slovo kronikárke, Mgr. Zuzane Mrázikovej, ktorá sa poďakovala spolkom za 

spoluprácu. Poslanci pochválili prácu kronikárky, ktorej štýl písania je nápaditý. 

Starosta dal hlasovať a poslanci text schválili. 

 

Bod. č. 10 – Rôzne 

 

A) Žiadosť o dofinancovanie rozpočtu OFK Teplička nad Váhom – Obci bola 10.11.2015 

doručená žiadosť o dofinancovanie rozpočtu OFK Teplička nad Váhom, v ktorej žiadajú 

o príspevok 5 000,- Eur na dofinancovanie na r. 2015. 

Starosta dal hlasovať a 5 poslanci boli za a 3 poslanci boli proti dofinancovaniu. OZ žiadosť 

schválilo. 

 

B) Odmeny poslancov OZ – Starosta predniesol návrh na odmeny pre poslancov OZ vo výške 

200,- Eur a hlavnej kontrolórke obce vo výške 1 mesačného platu. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 
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C) Svätomartinský jarmok 2015 a otvorenie Detského parku na Prosnisku – Starosta 

informoval prítomných o nadchádzajúcom jarmoku, ktorý je spojený zo slávnostným 

otvorením Detského parku na Prosnisku. Pavol Verčík srdečne pozýva všetky deti a ich 

rodičov. 

Starosta uviedol, že celý park bude certifikovaný. Je potrebné doplniť ešte špeciálne siete. 

Dodávateľa už našiel, no do termínu otvorenia dodaná nebude. Pavol Verčík vyzdvihol, že ide 

o park, nie ihrisko, o čom svedčí i rozloha. Je to naozaj veľmi pekná stavba. 

Starosta oznámil, že park je napojený na kamerový systém. Správcom bude Peter Hulka. 

 

D) Darovacia zmluva VISTO s.r.o. – Bol prednesený návrh darovacej zmluvy, kde 

predmetom je prevzatie jednotlivých sieti plynovodu, pitného vodovodua splaškovej 

kanalizácie k parc. č. KNC 2491/63, k. ú. Teplička nad Váhom. 

Mgr. Magdaléna Šeligová odporúča prevziať dielo, až keď bude skolaudované. 

 

E) Starosta predniesol Návrh na schválenie Zmluvy o budúcej nájomnej zmluve na 

prenechanie vodovodu vybudovaného v rámci stavby „Technická infraštruktúra – IBV Na 

Trojak“ do nájmu budúcemu nájomcovi – SEVAK, a.s. Žilina. 

 

Starosta dal hlasovať a poslanci to vzali na vedomie. 

 

9. – Diskusia 

 

Miroslav Šupolík mal pripomienku, či by bolo možné na ulici Južná vybudovať spomaľovače. 

Ing. Štefan Moravčík odpovedal, že v čase, keď sa v obci budovali spomaľovače, nebola táto 

ulica v projekte. Nakoľko však prešla odvtedy nejaká doba a automobilov je stále viac, je 

potrebné sa zamyslieť, či by sa dali vybudovať spomaľovače aj na spomínanej ulici. 

 

Ing. Anton Zvarík sa pýtal na chodník okolo bytovky Na Močiari. Starosta odpovedal, že 

chodník sa buduje a bude tam aj zelená výsadba. O ďalší mobiliár, ktorý tam chceme 

umiestniť sme požiadali cez Projekt obnovy dediny. 

 

Ing. Anna Hudeková mala dotaz ku križovatke pri penzióne Anton, ktorá je nebezpečná. Ďalej 

sa pýtala na prechod pre chodcov na ulici Na Skotňu.  

Posledný dotaz mala k dlažbe pri kríži na cintoríne. Zástupca starostu povedal, že sa na to 

pôjde pozrieť a dá to opraviť. 

 

Ing. Štefan Moravčík poďakoval za vyrezanie agátu na Fatranskej ulici. 

 

Pavol Verčík sa pýtal, či by bolo možné vybudovať chodník z Prosniska pri Donátku. Starosta 

odpovedal, že ide o problém o ktorom vie, je potrebné uskutočniť stretnutie s majiteľmi 

predmetnej parcely. 

Ďalej mal dotaz k zrkadlu na Bieliskách. 

 

Pavol Holeša predniesol potrebu riešiť chodník na ulici Žofie Bosniakovej, kde je veľký 

pohyb detí, nakoľko sú tam  2 školy a škôlka. Po ceste jazdí mnoho áut, ktoré obchádzajú deti 

chodiace po oboch stranách cesty. 

Madlo v detskom centre stále chýba. Starosta odpovedal, že poslanec Holeša má kontakt 

a prosí ho, aby na to dohliadol. 

Ďalšou otázkou bol kruhový objazd pri zdravotnom stredisku, v akom je štádiu. Starosta 

odpovedal, že momentálne sa investície sústreďujú na projekt školskej jedálne s kuchyňou. 
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Ďalej upozornil na pokazené osvetlenie v telocvični. Zástupca starostu odpovedal, že sa to už 

rieši. 

Komisia sociálnych vecí, rodiny a zdravotníctva navrhuje, aby obec prispievala na 

stravovanie dôchodcom. Starosta odpovedal, že bude jedáleň, ktorou by chcel tento problém 

riešiť.  

 

P. Bada mal pripomienku k ulici Železničná, že ide o nebezpečnú ulicu. Koniec ulice rozbil p. 

Čerňava, kedy to opraví? Starosta odpovedal, že je potrebné dokončiť vodu a kanalizáciu 

v lokalite „Na Trojak“. 

Pýtal sa aj na termín výstavby „Lávky pre peších a cyklistov“. Starosta odpovedal, že to závisí 

od Vodohospodárskej výstavby, š. p.  

Pýtal sa na ďalšie príjmy obce ako sú dane. Či sú príjmy aj z budovy ŽSR, ktorá je v katastri 

obce. Starosta odpovedal, že ŽSR sú od platenia daní oslobodené /okrem budovy/. 

Čo sa týka športového areálu – páči sa mu rekonštrukcia. Malo by sa zamyslieť aj nad 

rekonštrukciou bufetu. Je možné prenajímať ihrisko s umelou trávou? Zástupca starostu 

odpovedal, že toto ihrisko tiež potrebuje rekonštrukciu. 

P. Bada je prekvapený, že na OZ chodí tak málo ľudí. Starosta mu povedal, že každé OZ je 

oznamované na internetovej stránke obce i v úradnej tabuli. Občania o termíne majú 

informácie a každé OZ je verejné. 

 

P. Kliment predniesol žiadosť o retardéry na ulici Na Španicu a či sa bude pokračovať 

v regulácii potoka Teplička. Starosta odpovedal, že je vypracovaný celý projekt ulice Na 

Španicu a o regulácii potoka Teplička aktuálne neuvažuje nebude, no bude potrebné vyčistiť 

dno od nánosov. Už požiadal správcu toku o riešenie situácie. 

 

P. Nesteš pýtal sa na jeho pozemok, ktorý zasahuje pod cestu a či obec je informovaná 

o výrube stromov pri bytovkách na Prosnisku. Starosta odpovedal, že p. Zuščák mal 

povolenie na výrub náletových drevín. Keď sa dozvedel, že sa tam pília stromy s väčším 

obvodom ako náletové dreviny, hneď tam poslal pracovníčky stavebného úradu, no stromy už 

boli spílené. 

 

P. Maťko mal dotaz k značeniu ihriska v obci. Zástupca starostu uviedol, že toto bude 

doriešené po rekonštrukcii športového areálu. 

Ďalej mal dotaz ku koncepcii rozvoja športu v rokoch 2016-2020. Rieši to PH SR. 

 

 

Bod č. 10 – Uznesenie 

 

Bod č. 11 - Záver 

 

Starosta   poďakoval   prítomným   poslancom  a hosťom za účasť. Rokovanie  sa  ukončilo  

o 20. hodine a 48. minúte.  

 

 

V Tepličke nad Váhom, dňa  11.11.2015 

 

Zapísala:      Erika Olbertová                        .................................................... 

                                                             

                                                                                      

Záznam overili: Miroslav Šupolík                                         ..................................................... 
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                           Ing. Anton Zvarík                                       ..................................................... 

                                                                                                                        

    

     Ing. Beáta Kasajová, prednostka obecného úradu  ..........................................                                                

 

 

 

 

                    .................................................... 

                                           Ing. Viliam Mrázik 

                                          starosta obce 

 


